

COLLECTION

FLORE

Plus qu'une robinetterie, cette collection emprunte un sujet et un savoir-faire artistique. Association d'un motif floral et d'une matière minérale, la collection Flore célèbre la beauté des fleurs à travers des incrustations uniques de cristal sculptés par la Maison Daum. Sujet cher à la joaillerie et à l'art, ces fleurs transcendent la robinetterie et apparaissent en sculptures poétiques.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

More than just taps, this collection borrows an artistic subject and know-how.

Combining a floral motif and a mineral material, the Flore collection celebrates the beauty of flowers through unique crystal inlays sculpted by the Daum company. A subject dear to jewellery and art, these flowers transcend the tap fittings and appear as poetic sculptures.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

FLORE



Ref. U5A.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. U5A.40G

Mélangeur de lavabo 3 trous mural
Wall mounted basin set



Ref. U5A.5840/8

Ensemble hygiénique
Hygienic set



Ref. U5A.536

Porte-verre
Tumbler



Ref. U5A.514

Porte-serviette
Single towel rail

